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Betreft: Raadsvraag besparing 174.000 euro Kluppluz
Van: Jan Vroomans, VVD

Onderstaande beantwoording vanuit het College van de technische vragen van raadslid Jan 
Vroomans, fractie VVD.

Is er inderdaad, zoals wij vernomen hebben, contact gezocht vanuit het college van 
Gemert-Bakel of uit diens naam met GR Peelgemeenten waarbij vragen gesteld zijn / 
advies gevraagd is aan GR Peelgemeenten over hoe te handelen bij aanvullende 
zorgvragen die te verwachten zijn nadat Stichting GOO de activiteiten van Kluppluz 
overneemt? Wat voor advies heeft GR Peelgemeenten gegeven? Is er een schatting 
gemaakt hoe hoog deze kosten zullen zijn?

Er is inderdaad overleg geweest met de GR peelgemeenten over de vervolgstappen indien 
stichting Goo niet de taken van KluppluZ over zou willen nemen. In dat geval zou het 
namelijk betekenen dat er zorgbeschikkingen zouden moeten worden afgegeven voor het 
verstrekken van professionele zorg. Dit feit wilden we bevestigd krijgen. De GR 
Peelgemeenten heeft dit bevestigd. Omdat Stichting GOO heeft aangegeven de taken van 
Kluppluz over te nemen, is er nu geen sprake van meerkosten voor beschikkingen.. 


